
Agent Julio Sergio: Nie sądzę, że wróci do Romy
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W ostatnich dniach mówi się dużo o Julio Sergio. Brazylijczyk nie pokazał

zbyt wiele w Lecce i klub może poszukać dla gracza zmiennika do końca

sesji. Do plotek transferowych ustosunkował się w wywiadzie dla 

calciomercatoweb.it agent piłkarza, Alessandro Lucci.

 

- Jeśli chodzi o Julio, istnieją różne hipotezy, może również zostać, jednak nie sądzę,

że może wrócić do Romy, z wielu powodów, wśród których najważniejszym jest

kaliber Stekelenburga. Jeśli znajdziemy wyjście przystępne dla chłopaka,

porozmawiamy z Romą i Lecce. W przeciwnym razie pozostanie w Apulii.

 

Klientem Lucciego jest również Djael Mesbah. Kontrakt zawodnika Lecce zbliża się

ku końcowi i zainteresowanie graczem może wyrazić Roma. Lucci odpowiada:

- Przed wybuchem formy Taddeiego, Mesbah mógł być brany przez Romę pod

uwagę. Giallorossi byli również nim zainteresowani, jednak obecnie nie jest już

potrzebny. Będzie gdzieś przetransferowany, jednak wciąż nie wiadomo czy teraz

czy w czerwcu. Nie tylko Tottenham i Freiburg są zainteresowane, ale również inne

kluby zagraniczne i włoskie. Niektóre z nich są interesujące.
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